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   Broj:0101- 563/2 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

sa  25. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 04., 05. i 18. septembra 2012. godine u Velikoj sali 
Opštine Budva.  
 

Sjednica je počela u 11,00 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 

 Prije prelaska na rad predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio odbornicu Jelenu Srzentić za 
zamjenicu predsjedavajućeg 25. sjednice SO Budva. 
             
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan       12. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido       13. Nikolić Duško 
3. Vuković Marko       14. Pejović Mijomir 
4. Vučetić Vesna       15. Petković Ante 
5. Vučković Nikola       16. Popović Srđa 
6. Gregović Jovan       17. Rađenović Krsto 
7. Dapčević Branislava      18. Rafailović Boris 
8. Delić Radovan       19. Srzentić Jelena 
9. Duletić Srđan       20. Stojanović Marina 
10. Zec M. Marko       21. Hadžić Dragan 
11. Kotarac Tijana       22. Džaković Stevan 
                                                                                                

ODSUTNI ODBORNICI: 
  

1. Backović Mihailo       5. Mitrović-Milić Anita 
2. Vujičić Božidar       6. Mihović Rajko 
3. Vujović Dejan       7. Pinjatić Đorđe 
4. Vujović Đorđije       8. Pribilović Đorđije 

 
                                                    9. Tičić Milan 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika i da Skupština 

može da počne sa radom.  
 

Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine Budva,         
-  potpredsjednik, 
-  glavna administratorka, 
-  menadžerka Opštine Budva, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
-  predstavnici mjesnih zajednica, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja, 
-  predstavnik obrađivača LSL „Milino Brdo“ i LSL „Laze“ Jovo Zenović, 
-  predstavnica obrađivača LSL za dio „Duljevo I“ i LSL za dio „Vrba II- drugi dio“ Senka Deletić, 
-  predstavnica obrađivača LSL „Seoce“-prva faza Dejana Šavija, 
-  Peko i Božo Marković, kao zainteresovani građani. 
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Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 
Odbornicima Mijomiru Pejoviću, Jovanu Gregoviću, Antu Petkoviću, Krstu Rađenoviću i Stevanu 

Džakoviću dostavljeni su odgovori na odbornička pitanja, u skladu sa Poslovnikom.   
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici 

Vujović Đorđije, Vujičić Božidar, Mihailo Backović i Đorđije Pribilović, tako da sjednici prisustvuje 26 
odbornika. 

 
Odborničko pitanje na ovoj sjednici je postavio odbornik Đorđije Pribilović. 

 
Odborničko pitanje odbornika Đorđija Pribilovića glasi: 

  1. « Trideset porodica koje žive u naselju u blizini noćnog kluba «Maine« nemaju kanalizaciju, pa Vas 
pitam da li je ovo naselje uvršteno u neki investicioni program radi rješavanja ovog pitanja ?«  
  
 Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 23. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 03., 04., 05. i 11. jula 2012. godine i o Zapisniku sa 24. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 31. jula 2012. godine. 

 
 Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 23. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 03., 04., 05. 
i 11. jula 2012. godine 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) donijela sljedeći 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  23. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA  03., 04., 05. I 11. JULA ODRŽANA  2012. GODINE 
 
 Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 24. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 31. jula 
2012. godine 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19-devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 7-sedam odbornika) donijela sljedeći 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  24. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA 31. JULA ODRŽANA  2012. GODINE 
 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  
 
 Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisima br. 001-3060/1 od 31.08.2012. godine i 001-3055/2, 

001-3056/2 od 03.09.2012. godine dostavio predsjedniku Skupštine predlog o povlačenju sledećih tačaka 
dnevnog reda: 

- Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta ("Sl. list Crne Gore - Opštinki propisi", br. 18/11 i 04/12); 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na kreditno zaduženje JP “Vodovod i 
kanalizacija"Budva; 

- Predlog Odluke o formiranju urbanističke parcele 14.2 u bloku broj 14 DUP Budva Centar. 
 
            Shodno čl. 79. Poslovnika, Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine i Krsto Ljubanović, 
predsjednik Skupštine dali su kratko obrazloženje ovih predloga. 
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          Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka:  
           - Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta ("Sl. list Crne Gore - Opštinki propisi", br. 18/11 i 04/12) 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za 
komunalno opremanje građevinskog zemljišta ("Sl. list Crne Gore - Opštinki propisi", br. 18/11 i 04/12) 
 
           Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka:  
           - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na kreditno zaduženje JP “Vodovod i 
kanalizacija"Budva 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na kreditno zaduženje 

JP “Vodovod i kanalizacija"Budva 
 
             Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka:  
           - Predlog Odluke o formiranju urbanističke parcele 14.2 u bloku broj 14 DUP Budva Centar 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o formiranju urbanističke parcele 14.2 u bloku 

broj 14 DUP Budva Centar 
 

Odbornik Đorđije Vujović iznio je predlog o povlačenju sledeće tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o davanju u dugoročni zakup nepokretnosti (bioskopska sala) 

            
            Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka:  
            - Predlog Odluke o davanju u dugoročni zakup nepokretnosti (bioskopska sala) 
            

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da  Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7- sedam odbornika, “protiv” je bilo 18- 
osamnaest odbornika i “uzdržan” je bio 1- jedan odbornik) nije prihvatila 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o davanju u dugoročni zakup 
nepokretnosti (bioskopska sala) 

           
Odbornik Đorđije Pribilović iznio je predlog o povlačenju sledeće tačke dnevnog reda: 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi forimiranja urbanističke parcele broj 4 u 
okviru DUP-a Rozino I 
             
            Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka:  
            - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi forimiranja urbanističke parcele broj 4 
u okviru DUP-a Rozino I 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da  Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7- sedam odbornika, “protiv” je bilo 18- 
osamnaest odbornika i “uzdržan” je bio 1- jedan odbornik) nije prihvatila 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 
forimiranja urbanističke parcele broj 4 u okviru DUP-a Rozino I 
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Odbornik Krsto Rađenović iznio je predlog o povlačenju sledeće tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za usvajanje Idejno urbanističkog -arhitektonskog 
rješenja pješačke staze Lungo Mare u Svetom Stefanu 
             
            Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka:  
            - Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za usvajanje Idejno urbanističkog -
arhitektonskog rješenja pješačke staze Lungo Mare u Svetom Stefanu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da  Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7- sedam odbornika, “protiv” je bilo 18- 
osamnaest odbornika i “uzdržan” je bio 1- jedan odbornik) nije prihvatila 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za usvajanje 
Idejno urbanističkog -arhitektonskog rješenja pješačke staze Lungo Mare u Svetom Stefanu. 

 
 Shodno Izvještajima Odbora za Statut i propise i Odbora za finansije, privredu i razvoj, broj 0103-
573/3 i 0103-574/3 od 03.09.2012. godine dat je predlog o povlačenju sledeće tačke dnevnog reda: 
 - Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Petrovac) 

 
            Shodno čl. 79. Poslovnika, Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, dao je kratko 
obrazloženje ovog predloga. 
   
            Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka:  
           - Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Petrovac) 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 7-sedam odbornika) prihvatila 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Petrovac) 
 

Predlagač akta, predsjednik Opštine, je dopisima br. 001-2224/2 od 27.08.2012., 001-2970/2 od 
28.08.2012. godine, 001-2967/6, 001-3033/2, 001-3050/2 i 001-3049/2 od 03.09.2012. godine dostavio 
predsjedniku Skupštine, predloge za dopunu dnevnog reda novim tačkama: 

- Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Reževići«, 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU Spomen dom »Reževići, 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena komuna« (Milica Vujović), 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena komuna« 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena komuna« (Ljubo 

Pavlović), 
- Predlog Odluke o osnivanju omladinskog fudbalskog kluba »Petrovac« Petrovac, 
- Predlog Odluke o izmjeni i dopuni odluke o utvrđivanju javnog interesa, 
- Predlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o regulisanju saobraćaja na teritoriji opštine Budva. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Reževići« 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU 
Spomen dom »Reževići« 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU Spomen dom »Reževići 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU 
Spomen dom »Reževići 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena komuna« (Milica 
Vujović) 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU 
Spomen dom »Crvena komuna« (Milica Vujović) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena komuna« 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU 
Spomen dom »Crvena komuna« 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena komuna« (Ljubo 
Pavlović), 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU 
Spomen dom »Crvena komuna« (Ljubo Pavlović) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Odluke o osnivanju omladinskog fudbalskog kluba »Petrovac« Petrovac 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o osnivanju omladinskog fudbalskog 
kluba »Petrovac« Petrovac 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni odluke o utvrđivanju javnog interesa 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o izmjeni i dopuni odluke o 
utvrđivanju javnog interesa 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o regulisanju saobraćaja na teritoriji opštine Budva  
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 
Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o regulisanju 

saobraćaja na teritoriji opštine Budva 
 
 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) usvojila sledeći 
 

D N E V N I   R E D: 
1. Predlog Odluke o utvrđivanju broja odbornika Skupštine opštine Budva 2012. g.; 
2. Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta lokalnog javnog emitera "Radio Televizija Budva"; 
3. Predlog Odluke o naknadi za rad članova Savjeta “Radio Televizija Budva”; 
4. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Milino Brdo”; 
5. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije za dio “Duljevo I”; 
6. Predlog Odluke o donošenju Lokalne Studije lokacije za dio “Vrba II – drugi dio”; 
7. Predlog Odluke o donošenju Lokalne Studije lokacije “Laze”; 
8. Predlog Odluke o donošenju Lokalne Studije lokacije “Seoce” – prva faza; 
9. Predlog Odluke oizmjeni Odluke o radnom vremenu;  
10. Predlog Odluke o naknadama za korišćenje opštinskih puteva; 
11. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o regulisanju saobraćaja na teritoriji opštine Budva 
12. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o finansiranju redovnog rada političkih partija koje imaju odbornike u 

Skupštini opštine Budva; 
13. Predlog Odluke o naknadama za učešće u radu Kolegijuma predsjednika Skupštine i radnih tijela 

Skupštine; 
14. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ “Svinjišta”;  
15. Predlog Odluke o suosnivanju Karate kluba “Budva”; 
16. Predlog Odluke o suosnivanju JU-JUTSU kluba “Budva”; 
17. Predlog Odluke o osnivanju omladinskog fudbalskog kluba »Petrovac« Petrovac 
18. Predlog Zaključka o davanju saglasnosti Mjesnoj zajednici Petrovac  
19. Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za usvajanje Idejno urbanističkog -arhitektonskog rješenja 

pješačke staze Lungo Mare u Svetom Stefanu; 
20. Predlog Odluke o raspolaganju imovinom stečenom kroz postupak naplate potraživanja; 
21. Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine; 
22. Predlog Odluke o davanju u dugoročni zakup nepokretnosti (bioskopska sala); 
23. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( KO Sv Stefan); 
24. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( KO Bečići); 
25. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( KO Maine- KO Bečići); 
26. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( KO Maine-KO Reževići I) 
27. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 18.3 u bloku 18 u 

skladu sa DUP-om Budva centar; 
28. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi forimiranja urbanističke parcele broj 4 u okviru 

DUP-a Rozino I;  
29. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 

br. 6 u bloku 14 prema DUP-Dubovica, (br.0101-687/1 od 29.11.2011.godine); 
30. Predlog Odluke o izmjeni odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 

(broj 0101-235/1 od 14.05.2010. godine; 
31. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o utvrđivanju javnog interesa; 
32. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju završnog računa za 2011. godinu broj 01-

43/1 od 18.05.2012.godine (d.o.o. “Budva Holding”); 
33. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o imenovanju izvršnog direktora DOO „Akademija 

znanja“ Budva;  
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34. Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Reževići«, 
35. Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU Spomen dom »Reževići, 
36. Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena komuna« (Milica Vujović), 
37. Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena komuna« 
38. Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena komuna« (Ljubo Pavlović), 
39. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU Spomen 

dom „Reževići“ za 2011. godinu; 
40. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU Spomen dom „Reževići“ 

za 2012. godinu; 
41. Razmatranje Izvještaja o radu Poreske uprave – Područna jedinica Budva za 2011. godinu. 

   
1. 

   Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o utvrđivanju broja odbornika 
Skupštine opštine Budva 2012. g. 

   
 Odbornik Srđa Popović dao je uvodno obrazloženje Predloga ovog akta. 
 
  Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog ovog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima.  
 
   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o utvrđivanju broja odbornika Skupštine opštine Budva 
2012. g. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika)  usvojila 

ODLUKU O UTVRĐIVANJU BROJA ODBORNIKA SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA 2012. G. 
 

Prije prelaska na razmatranje druge tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  2 i 3 te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  2 i 3 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 2 i 3 dnevnog reda 
  
 Prešlo se na razmatranje 2. i 3. tačke dnevnog reda: 

- Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta lokalnog javnog emitera "Radio Televizija Budva"; 
- Predlog Odluke o naknadi za rad članova Savjeta “Radio Televizija Budva”. 

 
 Predlagač tačke 2. dnevnog reda je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnik predlagača je 
Branislava Dapčević, zamjenica predsjednika Odbora. Predlagač tačke 3. dnevnog reda je predsjednik 
Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretarka Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je obije tačke dnevnog reda, a Odbor za finansije, privredu i razvoj 
razmatrao je tačku 3. dnevnog reda i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Tijana Kotarac, 
Đorđije Vujović, Stevan Džaković, Krsto Ljubanović, Krsto Rađenović, Mijomir Pejović i Božidar Vujičić, a 
od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Mili Prelević, 
direktor TV „Budva“. 
    Odbornik Đorđije Vujović je istakao da će biti uzdržan prilikom glasanja o ovim tačkama dnevnog 
reda. 
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 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta lokalnog javnog emitera "Radio 

Televizija Budva" 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 25- dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bio 1- jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 7- sedam odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O IMENOVANJU SAVJETA LOKALNOG JAVNOG EMITERA "RADIO TELEVIZIJA 
BUDVA" 

  
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o naknadi za rad članova Savjeta “Radio Televizija Budva” 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 25- dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 7- sedam odbornika) usvojila 

ODLUKU O NAKNADI ZA RAD ČLANOVA SAVJETA “RADIO TELEVIZIJA BUDVA” 
 

4. 
Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 

lokacije “Milino Brdo” 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, sekretarka 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 
 

Obrađivač Lokalne studije lokacije “Milino Brdo” je »BAR PROJEKT« d.o.o. Bar, a predstavnik 
obrađivača je Jovo Zenović. 
 

  Na tekst Predloga akta podneseni su  Amandman I i Amandman II, od strane predlagača akta, 
predsjednika Opštine,  broj 001-300/1 od 28.08.2012. godine i 001-3080/1 od 04.09.2012. godine, koji su 
dostavljeni odbornicima. 

  
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog 
ovog akta i Amandmane i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Krsto Rađenović i 
Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Božo Marković, zainteresovani građanin; 
Peko Marković, zainteresovani građanin; Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići i Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 

Stavljen je na glasanje  Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Milino Brdo”, uz 
napomenu da, shodno članu 130. stav 4.  Poslovnika, Amandmane koje je podnio predlagač odluke postaju 
sastavni dio predloga odluke i o njima Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasao 21- dvadesetjedan, od kojih je ”za” glasalo 15-petnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je 
bilo 6-šest odbornika) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE “MILINO BRDO” 
 
 
U 16,05 časova prekinut je rad 25. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će se 
zasijedanje nastaviti sjutra, 05.09.2012. godine sa početkom u 10,00 časova. 
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NASTAVAK 25. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 05. SEPTEMBRA 2012. 
GODINE U VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,30 ČASOVA 

 
Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan       10. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido       11. Nikolić Duško 
3. Backović Mihailo       12. Pejović Mijomir 
4. Vučetić Vesna       13. Popović Srđa 
5. Dapčević Branislava      14. Pribilović Đorđije 
6. Delić Radovan       15. Rađenović Krsto 
7. Duletić Srđan       16. Rafailović Boris 
8. Zec M. Marko       17. Srzentić Jelena 
9. Kotarac Tijana       18. Stojanović Marina 

 
ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Vujičić Božidar       7. Mitrović- Milić Anita 
2. Vujović Dejan       8. Mihović Rajko 
3. Vujović Đorđije       9. Petković Ante 
4. Vuković Marko       10. Pinjatić Đorđe 
5. Vučković Nikola       11. Tičić Milan 
6. Gregović Jovan       12. Hadžić Dragan 

                                                                13. Džaković Stevan 
                           
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 18 odbornika i da Skupština 
može da počne sa radom. 
 

5. 
Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije za 

dio “Duljevo I” 
 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, sekretarka 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 
 
  Obrađivač Lokalne studije lokacije za dio « Duljevo I« je « DEL PROJEKT« d.o.o. Budva, a 
predstavnica obrađivača je Senka Deletić. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog 
ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Vujičić 
Božidar i Vuković Marko, tako da sjednici prisustvuje 20 odbornika. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Mijomir Pejović i 
Božidar Vujičić.  
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije za dio “Duljevo I” 
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Nakon obavljenog glasanja, presjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 18- osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” je bilo 3- tri 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE ZA DIO “DULJEVO I” 
 

6. 
Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne Studije lokacije 

za dio “Vrba II – drugi dio” 
 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, sekretarka 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 
 
  Obrađivač Lokalne studije lokacije za dio « Vrba II- drugi dio « je « DEL PROJEKT« d.o.o. Budva, a 
predstavnica obrađivača je Senka Deletić. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog 
ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović i Božidar Vujičić. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne Studije lokacije za dio “Vrba II – drugi dio” 
 

Nakon obavljenog glasanja, presjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
18- osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE ZA DIO “VRBA II – DRUGI DIO” 
 

7. 
Prešlo se na razmatranje sedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne Studije 

lokacije “Laze”. 
 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, sekretarka 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 
 
  Obrađivač Lokalne studije lokacije « Laze«  je « BAR PROJEKT « d.o.o. Bar, a predstavnik 
obrađivača je Jovo Zenović. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog 
ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Krsto Rađenović.  
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Ante 

Petković, tako da sjednici prisustvuje 21 odbornik. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne Studije lokacije “Laze” 
 
Nakon obavljenog glasanja, presjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

18- osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE “LAZE” 
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8. 
Prešlo se na razmatranje osme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne Studije 

lokacije “Seoce” – prva faza 
   
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, sekretarka 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 
 
  Obrađivač Lokalne studije lokacije « Seoce « - prva faza je « DEA HOME « d.o.o. Podgorica, a 
predstavnica obrađivača je Dejana Šavija. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog 
ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici 

Vujović Đorđije i Gregović Jovan, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, 
Krsto Rađenović i Đorđije Vujović.  
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne Studije lokacije “Seoce” – prva faza 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica presjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 23- dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19- devetnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE “SEOCE” – PRVA FAZA 
 

9. 
Prešlo se na razmatranje devete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke oizmjeni Odluke o radnom 

vremenu. 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. 

 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog ovog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima.  
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Ante Petković, 
Mijomir Pejović, Krsto Ljubanović, Đorđije Pribilović, Srđa Popović, Mihailo Backović i Đorđije Vujović, a 
od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovala Danijela Marotić, sekretarka Sekretarijata za prostorno 
planiranje i održivi razvoj. 

 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke oizmjeni Odluke o radnom vremenu 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica presjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16- šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

ODLUKU OIZMJENI ODLUKE O RADNOM VREMENU 
 

10. 
Prešlo se na razmatranje desete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o naknadama za korišćenje 

opštinskih puteva. 
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Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnici predlagača su Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije i Nikola Divanović, sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent. 
 

  Na tekst Predloga akta podnesen je  Amandman I od strane predlagača akta, predsjednika Opštine,  
broj 001-3067/1 od 03.09.2012. godine, koji Vam je dostavljen. 

 
 Odbor za Statut i propise , Odbor za komunalno stambenu djelatnost i Odbor za finasije, privredu i 
razvoj razmatrali su Predlog ovog akta, a Odbor za Statut i propise razmatrao je Amandman I i Izvještaji ovih 
odbora su  dostavljeni odbornicima. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o naknadama za korišćenje opštinskih puteva, uz 
napomenu da, shodno članu 130. stav 4.  Poslovnika, Amandmane koje je podnio predlagač odluke postaju 
sastavni dio predloga odluke i o njima Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica presjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19- devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16- šesnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O NAKNADAMA ZA KORIŠĆENJE OPŠTINSKIH PUTEVA 
 

11. 
Prešlo se na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke 

o regulisanju saobraćaja na teritoriji opštine Budva 
 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, sekretar 

Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno stambenu djelatnost i Odbor za finasije, privredu i 
razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su  dostavljeni odbornicima. 

   
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Vujović, Božidar Vujičić i 

Krsto Rađenović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Mihailo Đurović, sekretar Sekretarijata za 
privredu i finansije. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o regulisanju saobraćaja na 
teritoriji opštine Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O REGULISANJU SAOBRAĆAJA NA 
TERITORIJI OPŠTINE BUDVA 

 
12. 

Prešlo se na razmatranje dvanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o 
finansiranju redovnog rada političkih partija koje imaju odbornike u Skupštini opštine Budva. 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 

Sekretarijata za privredu i finansije 
 

 Odbor za Statut i propise  i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Đorđije Vujović i 
Božidar Vujičić. 
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Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o finansiranju redovnog rada političkih 
partija koje imaju odbornike u Skupštini opštine Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O FINANSIRANJU REDOVNOG RADA POLITIČKIH 
PARTIJA KOJE IMAJU ODBORNIKE U SKUPŠTINI OPŠTINE BUDVA 

 
13. 

Prešlo se na razmatranje trinaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o naknadama za učešće u 
radu Kolegijuma predsjednika Skupštine i radnih tijela Skupštine 

 
Predlagač ovog akta je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnik predlagača je Branislava Dapčević, 

zamjenica predsjednika Odbora. 
 
 Odbor za Statut i propise  i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Srđa Popović, 
Krsto Rađenović, Tijana Kotarac, Božidar Vujičić i Đorđije Vujović. 

 
Odbornik Đorđije Vujović je istakao da će podržati usvajanje ovog akta. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o naknadama za učešće u radu Kolegijuma predsjednika 

Skupštine i radnih tijela Skupštine 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv”su bila 
2- dva odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

ODLUKU O NAKNADAMA ZA UČEŠĆE U RADU KOLEGIJUMA PREDSJEDNIKA 
SKUPŠTINE I RADNIH TIJELA SKUPŠTINE 

 
14. 

Prešlo se na razmatranje četrnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
Odluku o osnivanju MZ “Svinjišta” 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Tanja Kažanegra, sekretarka 

Sekretarijata za lokalnu samoupravu 
 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog ovog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Srđa Popović. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ “Svinjišta” 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 20- dvadeset odbornika, “protiv”nije 
bilo i “uzdržan” je bio 1- jedan odbornik) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O OSNIVANJU MZ “SVINJIŠTA” 
 
U 14,50 časova prekinut je rad 25. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će se 
zasijedanje nastaviti u utorak, 18.09.2012. godine sa početkom u 10,00 časova. 
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NASTAVAK 25. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 18. SEPTEMBRA 2012. 

GODINE U VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,25 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan       10. Kotarac Tijana 
2. Anđus Vido       11. Ljubanović Krsto 
3. Backović Mihailo       12. Mihović Rajko 
4. Vučetić Vesna       13. Nikolić Duško 
5. Vučković Nikola       14. Pejović Mijomir 
6. Dapčević Branislava      15. Popović Srđa 
7. Delić Radovan       16. Rađenović Krsto 
8. Duletić Srđan       17. Srzentić Jelena 
9. Zec M. Marko       18. Stojanović Marina 

 
19. Hadžić Dragan 
 
ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Vujičić Božidar       7. Petković Ante 
2. Vujović Dejan       8. Pinjatić Đorđe 
3. Vujović Đorđije       9. Pribilović Đorđije 
4. Vuković Marko       10. Rafailović Boris 
5. Gregović Jovan       11. Tičić Milan 
6. Mitrović-Milić Anita      12. Džaković Stevan 

 
 

   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 19 odbornika i da Skupština 
može da počne sa radom. 
 

Prije prelaska na razmatranje petnaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  15, 16 i 17 te da se 
o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  15, 16 i 17 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19-devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) prihvatila 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 15, 16 i 17 dnevnog reda 
  
 Prešlo se na razmatranje 15., 16. i 17. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o suosnivanju Karate kluba “Budva”; 
- Predlog Odluke o suosnivanju JU-JUTSU kluba “Budva”; 
- Predlog Odluke o osnivanju omladinskog fudbalskog kluba »Petrovac« Petrovac. 

 
Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretarka 

Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
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 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđije 
Vujović, tako da sjednici prisustvuje 20 odbornika. 
  
 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije Vujović, 
Mihailo Backović i Krsto Rađenović. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o suosnivanju Karate kluba “Budva” 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16- šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

ODLUKU O SUOSNIVANJU KARATE KLUBA “BUDVA” 
  
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o suosnivanju JU-JUTSU kluba “Budva” 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16- šesnaest odbornika, “protiv” je bio 1- jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O SUOSNIVANJU JU-JUTSU KLUBA “BUDVA” 
 

Prije glasanja povodom sedamnaeste tačke dnevnog reda sjednicu su napustili odbornici SNP-a, PZP-a i  
NSD-a i presjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da nema kvoruma.  

 
U 11,00 časova, predsjedvajući Krsto Ljubanović je odredio pauzu do 12,00 časova 

 
(Pauza je trajala od 11,00 časova do 12,15 časova) 

 
 Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

 
 

PRISUTNI ODBORNICI: 
1. Andrić Dušan       11. Kotarac Tijana 
2. Anđus Vido       12. Ljubanović Krsto 
3. Backović Mihailo       13. Mihović Rajko 
4. Vujović Đorđije       14. Nikolić Duško 
5. Vučetić Vesna       15. Pejović Mijomir 
6. Vučković Nikola       16. Petković Ante 
7. Dapčević Branislava       17. Popović Srđa 
8. Delić Radovan       18. Rađenović Krsto 
9. Duletić Srđan       19. Srzentić Jelena 
10. Zec M. Marko       20. Stojanović marina 

21. Hadžić Dragan 
 
ODSUTNI ODBORNICI: 

1. Vujičić Božidar       6. Pinjatić Đorđe 
2. Vujović Dejan      ‘ 7. Pribilović Đorđije 
3. Vuković Marko       8. Rafailović Boris 
4. Gregović Jovan       9. Tičić Milan 
5. Mitrović-Milić Anita      10. Džaković Stevan 

    
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 21 odbornik i da Skupština 
može da počne  sa radom. 
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 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o osnivanju omladinskog fudbalskog kluba »Petrovac« 
Petrovac 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” je bio 1- jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O OSNIVANJU OMLADINSKOG FUDBALSKOG KLUBA »PETROVAC« 
PETROVAC 

 
18. 

Prešlo se na razmatranje osamnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o davanju saglasnosti 
Mjesnoj zajednici Petrovac 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine 
 
Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 

Izvještaji ovih odbora su  dostavljeni odbornicima. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o davanju saglasnosti Mjesnoj zajednici Petrovac 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

ZAKLJUČAK O DAVANJU SAGLASNOSTI MJESNOJ ZAJEDNICI PETROVAC 
 

19. 
Prešlo se na razmatranje devetnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o utvrđivanju javnog 

interesa za usvajanje Idejno urbanističkog -arhitektonskog rješenja pješačke staze Lungo Mare u 
Svetom Stefanu. 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 

Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su  dostavljeni odbornicima. 

 
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Mijomir Pejović, 

Đorđije Vujović i Mihailo Backović.  
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za usvajanje Idejno 

urbanističkog -arhitektonskog rješenja pješačke staze Lungo Mare u Svetom Stefanu 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 16- šesnaest odbornika, “protiv” je bio 1- jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

ODLUKU O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA USVAJANJE IDEJNO 
URBANISTIČKOG -ARHITEKTONSKOG RJEŠENJA PJEŠAČKE STAZE LUNGO MARE U 

SVETOM STEFANU 
 

20. 
Prešlo se na razmatranje dvadesete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o raspolaganju imovinom 

stečenom kroz postupak naplate potraživanja. 
 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine 
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Na tekst Predlog Odluke podnesen je Amandman I od strane odbornika Mijomira Pejovića, zaveden 

pod brojem 0101-572/1 od 30.08.2012. godine i isti  je dostavljen odbornicima. Takođe je odbornicima 
dostavljeno Mišljenje predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi navedenog amandmana, broj 001-3028/4 
od 04.09.2012. godine.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta, a 
Odbor za Statut i propise razmatrao je Amandman odbornika Mijomira Pejovića. Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima.  
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije Vujović, 
Krsto Rađenović, Tijana Kotarac i Mihailo Backović.  

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o raspolaganju imovinom stečenom kroz postupak naplate 

potraživanja, uz napomenu da, shodno članu 130. stav 4. Poslovnika, amandman koji je predlagač odluke 
prihvatio postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

ODLUKU O RASPOLAGANJU IMOVINOM STEČENOM KROZ POSTUPAK NAPLATE 
POTRAŽIVANJA 

 
21. 

Prešlo se na razmatranje dvadesetprve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju ovlašćenja 
predsjedniku Opštine 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine 
 
Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 

Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

ODLUKU O DAVANJU OVLAŠĆENJA PREDSJEDNIKU OPŠTINE 
 

22. 
Prešlo se na razmatranje dvadesetdruge tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju u dugoročni  

zakup nepokretnosti (bioskopska sala). 
 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine 
 
Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambene djelatnosti i Odbor za finansije, privredu i 

razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo Backović, 

Đorđije Vujović, Tijana Kotarac i Krsto Rađenović.  
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju u dugoročni  zakup nepokretnosti (bioskopska 

sala). 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bio 1- jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O DAVANJU U DUGOROČNI  ZAKUP NEPOKRETNOSTI (BIOSKOPSKA SALA) 
 
Prije prelaska na razmatranje dvadesettreće tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka 23, 24, 25 i 26 te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj 
tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  23, 24, 25 i 26 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) prihvatila 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 23, 24, 25 i 26 dnevnog reda 
  
 Prešlo se na razmatranje 23., 24., 25. i 26.  tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( KO Sv Stefan); 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( KO Bečići); 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( KO Maine- KO Bečići); 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( KO Maine-KO Reževići I). 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( KO Sv Stefan) 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI ( KO SV STEFAN) 
   
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( KO Bečići) 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI ( KO BEČIĆI) 
   
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( KO Maine- KO Bečići) 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI ( KO MAINE- KO BEČIĆI) 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( KO Maine-KO Reževići I) 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI ( KO MAINE-KO REŽEVIĆI I) 
 

Prije prelaska na razmatranje dvadesetsedme tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 
predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka 27, 28, 29 i 30 te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj 
tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  27, 28, 29 i 30 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) prihvatila 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 27, 28, 29 i 30 dnevnog reda 
  
 Prešlo se na razmatranje 27., 28., 29. i 30.  tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 18.3 u bloku 
18 u skladu sa DUP-om Budva centar; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi forimiranja urbanističke parcele broj 4 u 
okviru DUP-a Rozino I; 
- Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke 
parcele br. 6 u bloku 14 prema DUP-Dubovica, (br.0101-687/1 od 29.11.2011.godine); 
- Predlog Odluke o izmjeni odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke 
parcele (broj 0101-235/1 od 14.05.2010. godine). 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine 

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaji ovih odbora su  dostavljeni odbornicima. 
  
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Vujović, Krsto Rađenović 
i Mijomir Pejović. 
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele 18.3 u bloku 18 u skladu sa DUP-om Budva centar 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14- četrnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE 18.3 U BLOKU 18 U SKLADU SA DUP-OM BUDVA CENTAR 

   
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi forimiranja 
urbanističke parcele broj 4 u okviru DUP-a Rozino I 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14- četrnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORIMIRANJA 
URBANISTIČKE PARCELE BROJ 4 U OKVIRU DUP-A ROZINO I 
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  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 
formiranja urbanističke parcele br. 6 u bloku 14 prema DUP-Dubovica, (br.0101-687/1 od 
29.11.2011.godine) 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18- osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI 
FORMIRANJA URBANISTIČKE PARCELE BR. 6 U BLOKU 14 PREMA DUP-DUBOVICA, 

(BR.0101-687/1 OD 29.11.2011.GODINE) 
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 
formiranja urbanističke parcele (broj 0101-235/1 od 14.05.2010. godine) 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18- osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI 
FORMIRANJA URBANISTIČKE PARCELE (BROJ 0101-235/1 OD 14.05.2010. GODINE) 
 

31. 
Prešlo se na razmatranje tridesetprve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o utvrđivanju javnog interesa. 
 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine 
 
Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji 

ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije Vujović i 

Krsto Rađenović. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o utvrđivanju javnog interesa 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA 
 

32. 
Prešlo se na razmatranje tridesetdruge tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

na Odluku o usvajanju završnog računa za 2011. godinu broj 01-43/1 od 18.05.2012.godine (d.o.o. 
“Budva Holding”). 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine 

 
Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji 

ovih odbora su  dostavljeni odbornicima. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju završnog 
računa za 2011. godinu broj 01-43/1 od 18.05.2012.godine (d.o.o. “Budva Holding”). 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16- šesnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržan” je bio 1- jedan odbornik) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O USVAJANJU ZAVRŠNOG 
RAČUNA ZA 2011. GODINU BROJ 01-43/1 OD 18.05.2012.GODINE (D.O.O. “BUDVA HOLDING”) 

 
33. 

Prešlo se na razmatranje tridesettreće tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 
na Odluku o imenovanju izvršnog direktora DOO „Akademija znanja“ Budva. 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine 
 

 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o imenovanju izvršnog 

direktora DOO „Akademija znanja“ Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IMENOVANJU IZVRŠNOG 
DIREKTORA DOO „AKADEMIJA ZNANJA“ BUDVA 

 
Prije prelaska na razmatranje tridesetčetvrte tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka 34, 35, 36, 37 i 38 te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po 
svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama 34, 35, 36, 37 i 38 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) prihvatila 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 34, 35, 36, 37 i 38 dnevnog reda 
  
 Prešlo se na razmatranje 34., 35., 36., 37. i 38. tačke dnevnog reda: 
-  Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Reževići«, 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU Spomen dom »Reževići«, 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena komuna« (Milica Vujović), 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena komuna«, 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena komuna« (Ljubo Pavlović). 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretarka 
Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji 
ovih odbora su  dostavljeni odbornicima. 
   
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Reževići« 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA SAVJETA JU SPOMEN DOM »REŽEVIĆI« 
 

  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU Spomen dom »Reževići« 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA SAVJETA JU SPOMEN DOM »REŽEVIĆI« 
   
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena 
komuna« (Milica Vujović) 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA SAVJETA JU SPOMEN DOM »CRVENA KOMUNA« 
(MILICA VUJOVIĆ) 

   
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena 
komuna« 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA SAVJETA JU SPOMEN DOM »CRVENA KOMUNA« 
 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU Spomen dom »Crvena 
komuna« (Ljubo Pavlović) 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA SAVJETA JU SPOMEN DOM »CRVENA KOMUNA« 
(LJUBO PAVLOVIĆ) 

 
Prije prelaska na razmatranje tridesetdevete tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka 39 i 40 te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama 39 i 40 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) prihvatila 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 39 i 40 dnevnog reda 
  
 Prešlo se na razmatranje 39. i 40. tačke dnevnog reda: 
-  Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU Spomen 
dom „Reževići“ za 2011. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU Spomen dom 
„Reževići“ za 2012. godinu. 
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Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretarka 
Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
   
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovala je odbornica Tijana Kotarac. 
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju JU Spomen dom „Reževići“ za 2011. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU JU SPOMEN DOM „REŽEVIĆI“ ZA 2011. GODINU 

   
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 
JU Spomen dom „Reževići“ za 2012. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 
SPOMEN DOM „REŽEVIĆI“ ZA 2012. GODINU 

 
41. 

Prešlo se na razmatranje četrdesetprve tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu Poreske 
uprave – Područna jedinica Budva za 2011. godinu. 

 
  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je predstavnik Poreske uprave– PJ Budva, g-din Branko Nikčević. 

 
Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjedavajući je zaključio 25. sjednicu SO Budva 

u 14,35 časova.      
 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                         Krsto Ljubanović  

                   za Boro Lazović s.r. 
                           

 
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Kalađurđević Mira                                   Lidija Zirojević s.r. 
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